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Verslag algemene ledenvergadering van donderdag 24 november 2022.
Aanvang: 19.30 uur
Aanwezig:  17 Leden incl. bestuur.
Afwezig met kennisgeving: Jac Dielis, Tina Spoorenberg, Aranka Werson,

1 Opening Jack Spoorenberg
Jack heet iedereen welkom op deze algemene Ledenvergadering van 
V.Z.&.P.C Tempo. Deze ledenvergadering is eindelijk weer op een nor-
maal tijdstip ten opzichte van de laatste vergaderingen. De vorige leden-
vergaderingen zijn door corona verlaat. Het is nog niet zo lang geleden dat 
we een ledenvergadering gehad hebben hierdoor. Even voor de duidelijk-
heid: deze ledenvergadering gaat over het seizoen 2021 2022. 

  
Openingstoespraak

Het klinkt misschien afgezaagd, maar ook dit seizoen hebben we te maken gehad 
met corona. Het seizoen zijn we gestart op aangepaste wijze met mondkapjes en 
afstand houden. Helaas ging half december het zwembad dicht i.v.m. de 
coronamaatregelen die toen genomen werden. Half januari mochten we gelukkig 
weer van start met de nodige maatregelen. Helaas hebben we ook dit seizoen veel 
activiteiten moeten laten vallen wegens corona. 
De coronatijd zijn voor de vereniging moeilijke tijden geweest. Zeker financieel,
maar ook voor onze vrijwilligers. Deze hebben we in coronatijd niet allemaal
kunnen behouden. Vooral bij Elementair heeft dat tot grote zorgen geleid. We
hadden veel te weinig instructeurs aan het bad staan toen we weer konden starten.
Omdat elementair essentieel is voor het voortbestaan van de vereniging is dit ons
belangrijkste speerpunt geworden en hebben we alles op alles gezet om dit weer
van de grond te krijgen. We hebben met de nodige middelen, onder andere flyers
en het actief benaderen van ouders, leden toch weer genoeg mensen bereid kun-
nen vinden om elementair verder door te laten draaien. Ook de elementaire com-
missie is gelukkig weer aangevuld en is druk bezig om hun weg te vinden om zo
alles soepel te laten verlopen. Geef ze even tijd om alles weer op de rit te krijgen.
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Helaas stopte ook Ludwig en Annemiek met hun taken in het bestuur. Gelukkig 
hebben we dat inmiddels ook op kunnen vangen, maar daar komen we in de rest 
van deze ledenvergadering op terug. 
We moesten als bestuur toch wel flink aan de bak om alles weer op gang te krij-
gen, maar dit is uiteindelijk wel gelukt met de hulp van de   van de 
vereniging. Bedankt daarvoor! 
2 Vaststellen van de agenda 
 Er zijn geen wijzigingen. 
3 Opmerkingen notulen 14 juli 2022. 
 Naam Jordi verkeerd geschreven. Volgend jaar goed! 
4 Fie-Ha trofee en de bemoeial 
Fie-Ha trofee (elementaire commissie) 
De Fie-Ha trofee is aan de vereniging geschonken door Harrie en Fien van den 
Broek. Deze trofee gaat dit jaar naar een persoon die zich op bijzondere wijze 
dienstbaar heeft gemaakt voor de vereniging.  
Maar dit jaar is het iets anders. Degene die de beker in ontvangst mogen nemen, 
zijn zelf al jaren betrokken bij de vereniging. Begonnen als zwemmers, maar de 
activiteiten uitgebreid met lesgeven. Toen de commissie na het vertrek van Lud-
wig nog maar uit 1 persoon bestond, waren zij degenen die opstonden om samen 
de schouders er onder te zetten. En dit was een hele klus. Er lagen al vele taken te 
wachten, ze hadden nog weinig ervaring en moesten ook nog aan elkaar wennen. 
Wie kan het beste welke taken doen, Hoe komen we aan betreffende info. Wat 
moeten we nu direct oppakken en wat staat op de lijst voor veranderingen voor de 
toekomst. Alles met als doel het zwemmen bij elementair te kunnen laten doorlo-
pen en de kwaliteit van het lesgeven voor 
onze zwemlessen te behouden.  
Jullie verdienen deze beker omdat jullie 
opstonden toen het echt nodig was. Dat de 
grootste uitdagingen nog moesten komen 
was voor jullie bekend, maar geen belem-

e  
De bezetting voor komend seizoen was een 
groot probleem, maar met vereende krach-
ten lukte het om het seizoen goed bezet 
van start te laten gaan. Dat er nog veel ge-
leerd moet worden, is de grootste uitdaging voor komend seizoen. Hoe krijgen we 
alle neuzen dezelfde kant op. Kunnen we veranderingen doorvoeren met de erva-
ringen die we als vereniging al hebben, aanvulling op de commissie om de taken 
beter te verdelen, enz. 
Met deze beker willen wij als vereniging laten zien dat jullie inzet en hulp zeer 
gewaardeerd wordt.  
De bemoeial (Lisa Verzijden) 
De bemoeial is geschonken door een van onze oprichters, de heer Torremans. Het 
is een trofee voor een persoon  die zich in positieve zin met veel dingen bemoeit 
binnen Tempo. En dus eigenlijk een persoon die onmisbaar is voor Tempo.  
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De winnaar van de bemoeial van dit seizoen is zoals ik op dit moment weet op 8 
jarige leeftijd begonnen bij onze zwemvereniging. 
Het is mij niet meer bekend met welke leeftijd ze is begonnen met wedstrijd-
zwemmen. Maar ik weet wel dat ze van het begin af aan samen met haar zus bij 
bijna alle trainingen aanwezig was, natuurlijk gebracht door een van hun ouders. 
Ze was en is nog steeds een zeer gemotiveerde zwemmer die nu misschien iets 
meer voor de gezelligheid op de training/wedstrijd is dan een aantal jaar geleden. 
Tijdens trainingen wil ze nog steeds tot het uiterste gaan. 
Ze heeft door de jaren heen die ze bij de wedstrijdploeg zwemt mooie momenten 
mee gemaakt. 
5 Ingekomen stukken. 

Ingezonden brief van Jac Dielis. Deze zullen we aan het einde van deze 
vergadering in de rondvraag behandelen. 

6 Secretariaatsverslag. 
Wordt in overeenstemming met het concept goedgekeurd. 

7     Verslagen commissies 
   Recreatieve commissie: 

 Wordt in overeenstemming met het concept goedgekeurd 
  Wedstrijdcommissie:  

 Wordt in overeenstemming met het concept goedgekeurd.  
  Elementaire commissie: 
  Wordt in overeenstemming met het concept goedgekeurd. 
  Activiteitencommissie: 
  Wordt in overeenstemming met het concept goedgekeurd 
8  Behandelingen vaststelling van de rekeningen verantwoording over het 

afgelopen boekjaar 2021-2022. 
Toelichting door Adrienne van Hoof (tijdelijke penningmeester)  

9 Verslag financiële commissie 
 De commissie bestond dit jaar uit: Aranka Werson en Lisa Verzijden.  

Deze commissie stelt voor om de financiële verantwoording over het sei-
zoen 2021-2022 goed te keuren en de penningmeester en het bestuur te de-
chargeren.  

10  Benoeming financiële commissie: 
Lisa Verzijden wil dit nog een jaar doen. Aranka Werson is aftredend en 
niet herkiesbaar. We zoeken dus een nieuw lid. Wie zou hiertoe bereid wil-
len zijn? Als nieuw lid van de financiële commissie wordt toegevoegd: As-
trea Putman. 

11 Vaststellen en aanpassing contributie 2022 - 2023 
Ondanks corona en het meedenken van de gemeente is het ons gelukt om 
dit jaar binnen de begroting te blijven. We stellen voor om de contributie 
voor komend seizoen te handhaven. 

12 Begroting 2022 - 2023 
Adrienne geeft toelichting op de begroting voor het komende seizoen. Ze 
kan een sluitende begroting presenteren. 
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13 Bestuursverkiezing.  
  
Het bestuur bestond het afgelopen jaar uit de volgende personen: 
Jack Spoorenberg  Voorzitter 
Vacature   Penningmeester (Adrienne doet het nog tijdelijk) 
Vacature   Secretaris  
Tineke Herps  Algemene zaken 
Vacature   Voorzitter van recreatief 
Remko de Keijzer  Voorzitter van de activiteitencommissie 
Annemiek Braken  Voorzitter van de wedstrijdploeg 
Ludwig Sprengers  Voorzitter van elementair 
Ludwig is aftredend en niet herkiesbaar. 
Ludwig is na enkele jaren afwezigheid binnen 
de zwemvereniging in 2019 weer terug gekeerd 
binnen de vereniging. Hij heeft een jaar meege-
draaid in de elementaire commissie en heeft de 
taak overgenomen van Tonnie in 2020 die toen 
stopte als voorzitter. Er zijn veel wijzigingen bij 
elementair geweest en het ging niet altijd even 
makkelijk binnen elementair. Ook corona deed 
er een schepje bovenop. Uiteindelijk heeft Lud-
wig aangegeven om dit seizoen te gaan stoppen 
als voorzitter elementair. Hij blijft nog wel ac-
tief om de ouders te informeren tijdens de bij-
eenkomsten. Ludwig bedankt!  
Annemiek is aftredend en niet herkiesbaar.  
Ze heeft aange-
geven te stoppen 
als voorzitter 
van de wed-
strijdploeg. An-
nemiek heeft in 
2020 het stokje 
overgenomen 
van Anita. We 
hebben Anne-
miek leren kennen als een bestuurslid die stond voor wat ze zei. Ze zorgde dat de 
communicatie tussen de wedstrijdcommissie en het bestuur vlot en duidelijk ver-
liep. Ook had ze altijd een luisterend oor voor andere commissies en probeerde ze 
de eenheid tussen de commissies binnen onze vereniging te houden. Dit deed ze 
door o.a. ook mee te denken met de andere commissies en samen naar oplossin-
gen te werken. Helaas heeft ze te kennen gegeven dat ze ons moet gaan verlaten. 
Annemiek bedankt voor alles! Namens de wedstrijdploeg nam Jordi ook afscheid 
van Annemiek.Vanuit de elementaire commissie is er nog geen voorzitter. De 
commissieleden zullen afwisselend de bestuursvergadering bijwonen totdat hier 
een oplossing voor gevonden is. 
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Als nieuw bestuurslid willen we voordragen: Lisa Verzijden 
Dit wordt met algemene stemmen aangenomen. 
Na jaren van afwezigheid van een voorzitter voor recreatief hebben we Diana 
Wijn bereid gevonden om hiervoor in ons bestuur plaats te nemen. Zijn er mensen 
die het hier niet mee eens zijn? Dit wordt met algemene stemmen aangenomen. 
14 Samenstelling commissies. 

 In de recreatieve commissie hebben geen mutaties plaats gevonden. 
De commissie bestond uit de volgende personen.  
    vacacture (voorzitter) 
    Angeline Ekkels 
    Diana Wijn (ad-interm voorzitter) 
    Eric van Montfort 
    Tina Spoorenberg (ad-interm voorzitter) 
    Jack jr Spoorenberg 
    Deborah Lievens 
 
In de wedstrijdcommissie of beter gezegd de technische commissie bestond uit de 
volgende personen: 

Annemiek Braken (voorzitter) 
Jordi Putman  
Wim Smits  
Lisa Verzijden 
Daniel van Tongeren 

 
De elementaire commissie bestond uit de volgende personen: 

Ludwig Sprengers (voorzitter) 
    Tilly van Loon 
    Astrea Putman 
    Angeline Ekkels 
  
De activiteitencommissie bestond momenteel uit de volgende leden.  

Remko de Keijzer  (voorzitter) 
    Angelique Sprengers 
Alle commissies wens ik heel veel succes toe het komend jaar en 
laten we er met zijn allen een sportief jaar van maken. 
 
15 Rondvraag.  
Ingezonden brief Jac Dielis. 
Aan het Bestuur van VZ&PC Tempo  
Geacht bestuur, 
Als Lid van Verdiensten en oud voorzitter wil ik hierbij mijn ongenoegen uit-
spreken over het volgende:  
Bij toeval lees ik op een Facebook pagina van Tempo een mededeling dat er op 
as. donderdag 24 november een ALV wordt gehouden. Het verwonderd mij dat 
dit alleen op een Facebook pagina wordt vermeld en niet op de Algemene website 
van onze vereniging waarvan ik constateer dat deze al sinds mei 2021 niet meer 
wordt bijgehouden. 
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De laatste uitnodiging over een ALV op de website dateert van 27 mei 2021. Hier 
wordt alleen de uitnodiging vermeld maar de notulen van de vorige vergadering 
ontbreekt. Ook nu wordt er niet gesproken over de notulen van de vergadering 
van jl 27 mei 2021. Die is nergens leesbaar.  
Wie was bijvoorbeeld aftredend in het bestuur en wie is er nieuw gekozen?  
Hoe ziet de bestuurssamenstelling er op dit moment uit?  
Ik heb hierover geen idee, ik kan dit nergens terug zien.  
Verder moet mij van het hart dat ik na de uitgifte van het 60 jarig jubileum boekje 
niets meer vernomen heb over het voorbestaan van ons verenigingsblad.  
Over hoe nu verder na de Corona periode met ons Clubblad de Sopper?  
 
Ook de uitgifte van het 60 jarig jubileumboekje is door geen enkel Lid van ver-
diensten en erelid ontvangen het zou meer als normaal zijn geweest als dit wel 
was gebeurd. Ook een persoonlijke uitnodiging voor leden van verdiensten en 
ereleden voor een dergelijke ALV zou op zijn plaats zijn geweest. Alleen al van-
wege het feit dat er geen clubblad meer is en de website van Tempo niet wordt 
bijgehouden. Ik heb alle begrip dat iedere vereniging in de Corona periode het 
moeilijk heeft gehad maar heden tendaage is het besturen van een vereniging niet 
het besturen zoals dat vroeger ging maar managen en dus vooruit kijken voor wat 
er komen gaat en daar dan ook naar handelen. Ik heb altijd geleerd dat je in een 
crisis moet investeren dat is de enigste manier om te overleven.  
Ik schrijf deze brief omdat ik niet op deze vergadering kom vanwege het feit dat 
dergelijke publicaties op een facebook pagina niet thuis horen omdat dit naar mijn 
inziens geen officieel mediakanaal is maar alleen een onderdeel van een officieel 
verenigings website zou kunnen zijn  Het verenigingsleven is in de Corona perioden 
deels naar de digitale wereld verplaatst, maar een officiële verenigingswebsite en een clubblad 
blijven de sociale wortels van een vereniging die diep verankerd zijn. Hiermede bedoel ik dat je 
bij een Facebook pagina gebruik maakt van een platform, waar je zelf geen enkele controle 
over hebt. Je bent niet de eigenaar van de info die je er deelt. En je bent afhankelijk van ge-
bruiksvoorwaarden en mogelijke wijzigingen. Als een platform stopt, is Tempo alle info op dit 
account kwijt. Een eigen website gekoppeld aan een eigen domeinnaam is het eigendom van de 
vereniging, Tempo is de baas en bepaalt zelf de spelregels en heeft alle controle over berichten 
die er op geplaatst worden. Dat is voor mij een officieel mediakanaal zoals ook een clubblad is 
en zo hoort het ook te zijn. Het verenigingsleven is deels naar de digitale wereld verplaatst, dat 
is begrijpelijk maar de sociale wortels in de echte aarde zijn diep verankerd.  
Met een dienst verband van 18 jaar als voorzitter van VZ&PC Tempo en een lid-
maatschap van meer dan 40 jaar waar ik overigens ook nooit iets van heb verno-
men ben ik van mening dat ik deze handels wijze van besturen betreur van daar 

 
 
Met vriendelijke groeten,  
Jac Dielis, Oud voorzitter VZ&PC Tempo  
10 november 2022     
 
Reactie Jack: 
We zitten hier met veel commissieleden. Graag jullie reactie op de brief van  
Jac Dielis.
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Reactie iedereen: 
Algemeen: 
Wegens de grote tekorten van vrijwilligers hebben we niet aan alles aandacht 
kunnen besteden. Ook de grote problemen bij elementair hadden onze prioriteit. 
Hierdoor zijn sommige dingen blijven liggen (wat uiteindelijk niet goed is). We 
hebben nu weer redelijk wat vrijwilligers en we zullen de meeste dingen weer op 
gaan pakken.  
Voor alle vrijwilligers die niet ingeschreven staan in de ledenadministratie gaan 
we een lijst bij houden om bij te houden wie wanneer bij de vereniging begonnen 
is. Dit gaat het bestuur oppakken in het komende jaar. 
Uitnodiging ALV moet ook naar ereleden en leden van verdienste. Volgende keer 
meenemen. 
Sopper:  
Alle commissie zijn het erover eens dat de Sopper weer actief uitgebracht moet 
gaan worden. Iedere commissie gaat zelf zorgen voor stukjes die in de sopper ge-
plaatst gaan worden. De Sopper komt nu 6x per jaar uit? Moet dit zo blijven of is 
4x per jaar ook voldoende? Hier gaat het bestuur naar kijken. Deborah biedt aan 
om voor de Sopper en de website naar de vormgeving te kijken.  
Overige opties: 

 Per Sopper een commissie zich voor laten stellen 
 Kleintjes iets laten schrijven na diploma zwemmen 
 Tekeningen op website en in de Sopper 

Website:  
We hebben een website beheerder en dat is Nanno. Door Corona is er weinig ge-
publiceerd op de website. Het merendeel was de corona berichtgeving. De wed-
strijdploeg heeft wel de uitslagen op de website gepubliceerd. Optie: balkje web-
site voor de adverteerders? Bestuur gaat hier naar kijken.  
Sopper december 2022op de website staat, staat niet altijd op facebook.  De commu-
nicatie met de leden gaat veel via zwemscore waardoor ze rechtstreeks benaderd 
worden. 
Overige rondvraag: 
Ludwig: 
Iedereen bedankt voor alles. Verder geeft hij als tip om nieuwe vrijwilligers die 
zich aanmelden ook de nodige aandacht te geven. 
Annemiek: 
Iedereen bedankt voor de prettige samenwerking. Ook spreekt ze grote waarde-
ring uit voor Jack omdat hij voor iedereen klaar staat en zich volledig inzet voor 
de vereniging. 
Astrea: 
Actie zwerfaval. Deze actie is niet goed uit de verf gekomen. Sommige wisten 
van niets. Deze actie is toch in de bestuursvergaderingen besproken en zou dus 
bekend moeten zijn bij de commissies. 
 
Sluiting 20.45 uur  
Ook onze vereniging kan niet zonder al onze vrijwilligers. De mensen die altijd 
voor onze vereniging klaar staan. Allemaal bedankt voor jullie inzet! 
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